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Hej Ann,
Vi har ett planärende som har varit stilla i 7 år för fastigheten. Vare sig fastighetsägaren
eller planenheten har legat på för att komma vidare. Jag har nu kontaktat fastighetsägaren
om att avskriva ärendet då det har mist sin aktualitet. För 7 år sedan återremitterades
nämligen samrådsförslaget av SBNau för att stallbyggnaden skulle bevaras. Tydligen har
inte den informationen nått fastighetsägaren. Planförslaget som skulle ut på samråd
föreslog något helt annat. Men m.a.a. återremitteringen gick förslaget alltså inte ut på
samråd. Arbetet avstannade istället helt. 

Det jag har lovat är nu att återkomma med förslag på hur vi skulle kunna tänka oss en
fortsättning på planarbetet. Fastighetsägaren har naturligtvis kvar sina skyldigheter och jag
ser detta som två olika ärenden även om jag förstår fastighetsägaren beträffande att de
inte har fått helt tydliga förutsättningar klara för sig. 

/Cecilia
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